
Vad hände 
på KF?

URVAL FRÅN DEN10 JUNI

(Kommunfullmäktige)



Hedvig Landahl (S) 
ställde en interpellation 
till kommunstyrelsens 

ordförande Hanna 
Bocander (M) om mer 

pengar till skolan.

Besvarades muntligt och
det blev debatt om skolpeng 

och skolutredningen.

Interpellation



Karsten Inde (S) ställe 
en interpellation till 
kommunstyrelsens 
ordförande Hanna 
Bocander (M) om

åtgärder och stöd 
vid övergrepp.

Besvarades 
muntligt.

Interpellation



Siv Sahlström (C ) 
ställde en interpellation 
till tekniska nämndens 

ordförande Robert 
Nibelius (M) angående 
hanteringen av leda-
möter och ärenden 
i tekniska nämnden. 

Besvaras 
vid nästa möte.

Interpellation



Karl-Johan Nybell (C ) 
ställe en interpellation 
till tekniska nämndens 

ordförande Robert 
Nibelius (M) angående 
fällda träd längs med 

Vendevägen.

Besvaras 
vid nästa möte.

Interpellation



Christer Lidgard (C ) 
ställe en interpellation 
till tekniska nämndens 

ordförande Robert 
Nibelius (M) angående 
fällda träd längs med 

Sveavägen.

Besvaras 
vid nästa möte.

Interpellation



Christer Erestål (SD) 
ställe en interpellation 

till utbildningsnämndens 
ordförande Ulla Hurtig 
Nielsen (M) om bråk 

vid skolan.

Besvarades 
muntligt.

Interpellation



Sammanträdesdagar 
beslutades enligt förslag. 

Datum fi nns att läsa på 
danderyd.se

Fastställande av 
sammanträdesdagar 

2025



Ny planeringsstrategi
som ingår som en del 
av översiktsplanen.

Beslutades enhälligt 
enligt förslag.

Antagande av ny 
planeringsstrategi



Svar på motion från 
Siv Sahlström (C ) om att 
anlägga fl er kommunala 
badbryggor i Danderyd.

Avslogs efter votering.
Reservation: C, S och
Caroline Robson (MP).

Motion



Svar på motion från 
Siv Sahlström (C ) om 
det ska ställas krav 

på kunskaper i svenska 
språket för anställda 

inom äldreomsorgen och 
funktionshinderomsorgen.

Avslogs efter debatt 
och votering.

Reservation: C.

Motion



Se hela sändningen i  
efterhand på danderyd.se
Nästa kommunfullmäktige 
hålls den 2 september. 
Välkommen att följa mötet  
på plats eller digitalt.

Vad händer nu?

Boris von Uexküll
Kommunfullmäktiges 

ordförande 

Trevlig sommar!


